

Retail Journey Powered by Al 人工智能驅動的零售體驗



The retail industry is undergoing a remarkable transformation, with artificial intelligence (AI) emerging as a driving force behind many of the most innovative customer experiences and operational efficiencies. From AI-powered personalisation to autonomous checkout, this transformative technology is redefining every aspect of the modern retail landscape.

零售業正在經歷一場顯著的變革,人工智能 (AI) 正在成為提升創新客戶體驗和營運效率背後的驅動力。從**人工智能的個人化體驗**到自動結帳系統,這項變革性技術正在為零售業的各方面重新定位。

Exhibit Now 立即参展

Retail Asia Conference & Expo provides the perfect platform for you to showcase your cutting-edge, Al-infused retail tech solutions to a targeted audience of influential buyers and decision-makers. As an exhibitor, you'll have the unique opportunity to:

亞洲零售論壇暨博覽會提供了一個絕佳的平台,讓你能夠向有影響力的買家和決策者展示行業中最領先的人工智能零售技術方案。作為參展商的你將可以:

- Generate high-quality sales leads from retailers eager to invest in transformative tech 譲力求革新的零售商成為你的客戶
- Position your brand as a thought leader at the forefront of Al's impact on the retail sector
 建立你的品牌成為零售行業AI的領頭羊
- Network with peers, industry influencers, and potential partners/collaborators 與同業及潛在夥伴建立網絡

Witness Our Success 見證我們的成果

In the 2024 edition of Retail Asia Conference & Expo, we've introduced and held: 在 2024 年亞洲零售論壇暨博覽會上,我們匯聚及舉辦了:



500+ Exhibitors & Brands 参展商及品牌 2,000+ Products & Solutions 產品與方案

100+ Educational Seminar Sessions

研討環節

We also attracted more than 3,300 professional buyers from 29 regions and countries to participate in our 2024 edition of exhibition!

同時,我們吸引了來自**29個國家及地區超過3,300名專業買家**參與了我們2024年度的展覽!

Don't miss your chance to be a part of Asia's premier showcase of transformative Al-powered retail solutions. Secure your exhibitor package today and get ready to take your tech directly to the heart of this thriving industry.

切勿錯過參加亞洲首屈一指的人工智慧零售方案展示會的機會。立即參展,向各大企業買家展 示最前瞻的零售科技。

> Exhibit Now 立即参展

Organiser: Informa Markets



• 17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong







